
Zápis z jednání Komise sportovní Rady města Tišnova č.3/2021 

ze dne 12. 7. 202 

Začátek: 19:00 h 

Konec: 20:00 h 

Místo: on line  https://artin.whereby.com/tisnov 

Přítomni:, Mgr. Martin Sebera, Ph.D., Rostislav Černoch, Zdenek Kunický, Ing. Vladimíra 

Knoflíčková, Štěpán Pilný, Mgr. Petr Jůza, Tomáš Havlát 

Omluveni:  Mgr. Karel Švábenský 

Nepřítomni: Ing. Václav Kytner, MSc. 

Hosté: PaedDr. Radmila Zhořová 

Tajemnice: D. Švecová 

 

Jednáním komise byl pověřen místopředseda komise, který přivítal přítomné členy, a 

konstatoval, že komise je usnášeníschopna. Členové komise odsouhlasili navržený programu 

jednání a všichni nahlásili případný střet zájmů: 

1) Dotační program „Podpora trenérů mládeže“ – žádosti za I. pololetí 2021 

2) Různé 

 

 
 

Ad 1)  

Místopředseda komise přistoupil k prvnímu bodu programu, a to k žádostem o dotace 

v programu „Podpora trenérů mládeže za I. pololetí“. Členové komise se vyjádřili ke 

skutečnosti, na kterou upozornila administrátorka dotací, a to, že trenér ze sportovního klubu 

Tenis Tišnov, nemá třetím rokem doloženu trenérskou licenci. Sportovní klub Tenis k žádosti 

o dotaci doložil naskenovanou žádost podanou na Jihomoravský tenisový svaz o zařazení do 

trenérského kurzu, který byl během roku a půl dvakrát zrušen, a to z důvodu pandemie covid. 

Trenérskou licenci může tento trenér absolvovat nejdříve na podzim roku 2021, kdy tenisový 

svaz vypsal nové kurzy.  

Členové komise se shodli na výjimečnosti celé situace, kdy pandemie omezila běžné 

fungování celé společnosti, a konstatovali, že je nutné takovéto případy posuzovat 

individuálně a souhlasili s ponecháním trenéra Jana Robička v objemu požadovaných 

finančních prostředků Sportovního klubu Tenis Tišnov.  

Předseda klubu Tenis Tišnov Zdenek Kunický se zdržel hlasování.  

 

https://artin.whereby.com/tisnov


Komise sportovní, jako iniciativní a poradní orgán, doporučuje Radě města Tišnova 

ponechat trenéra Jana Robíčka ze Sportovního klubu Tenis Tišnov v objemu klubem 

požadovaných finančních prostředků z dotačního programu Podpora trenérů mládeže, i 

přesto, že doposud nezískal trenérskou licenci, neboť toto mu bylo znemožněno 

pandemickou situací onemocněním covid.  

 

 

Hlasování:   6/0/1     (pro/proti/zdržel se)                              Usnesení  bylo přijato. 

 

Název klubu 
Požadovaná částka v Kč  

1. 1. - 30. 6. 2021 
Počet dotovaných 

trenérů 
Návrh Komise sportovní 
v Kč ze dne 12. 7. 2021 

Tělocvičná jednota Sokol Tišnov 11 900 8 11 900 

Table Tennis Club Koral Tišnov, z.s. 8 100 4 8 100 

Amatérský fotbalový klub Tišnov, z.s. 42 600 18 42 600 

Sportovní klub Basketbal Tišnov, z.s. 31 700 12 31 700 

Atletický klub AK Tišnov, z.s. 5 700 3 5 700 

Sportovní klub Tenis Tišnov, z.s. 29 000*) 9*) 29 000 

Celková částka za období: 129 000 54 129 000 

*)±ȅƧłŘǌŜƴƝ ŀŘƳƛƴƛǎǘǊłǘƻǊƪȅ ŘƻǘŀŎƝ - SǇƻǊǘƻǾƴƝ ƪƭǳō Tenis TƛǑƴƻǾΣ ȊΦǎΦ ȌłŘł ǘŀƪŞ ǇƻŘǇƻǊǳ ƴŀ 

ǘǊŜƴŞǊŀ Wŀƴ wƻōƛőŜƪ ǾŜ ǾȇǑƛ м 300 K2Σ ǳ ƪǘŜǊŞƘƻ ƴŜƴƝ ƧƛȌ ǘǌŜǘƝƳ ǊƻƪŜƳ ŘƻƭƻȌŜƴŀ ǘǊŜƴŞǊǎƪł 

ƭƛŎŜƴŎŜΦ 5ƭŜ 2ƭΦ · ōƻŘǳ рΦ ǾȅƘƭłǑŜƴŞƘƻ ŘƻǘŀőƴƝƘƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ tƻŘǇƻǊŀ ǘǊŜƴŞǊǻ ƳƭłŘŜȌŜ ǇǊƻ Ǌƻƪ 

нлнм ƳǳǎƝ ȌŀŘŀǘŜƭ ŘƻƭƻȌƛǘ ƳƧΦ ƪƻǇƛƛ ȊłƪƭŀŘƴƝ ǘǊŜƴŞǊǎƪŞ ƭƛŎŜƴŎŜ ǇǊƻ Řŀƴȇ ǎǇƻǊǘ όǇǌƛ ǇƻŘłƴƝ ǇǊǾƴƝ 

ȌłŘƻǎǘƛ Ǿ ƪŀƭŜƴŘłǌƴƝƳ ǊƻŎŜ Ǿ ǊłƳŎƛ ǘƻƘƻǘƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳύ - ǇƻƪǳŘ ǘǊŜƴŞǊ ƭƛŎŜƴŎƛ ƴŜǾƭŀǎǘƴƝΣ ȊŀǾłȌŜ 

ǎŜΣ ȌŜ Řƻ н ƭŜǘ ƭƛŎŜƴŎƛ ȊƝǎƪłΣ Ǿ ƻǇŀőƴŞƳ ǇǌƝǇŀŘŠ nebude moci v dalších letech dotaci čerpat, 

ǾȇƧƛƳƪǳ ǘǾƻǌƝ ǘǊŜƴŞǌƛ ƳƭłŘŜȌŜΣ ƪǘŜǌƝ ƭƛŎŜƴŎƛ Ǿƭŀǎǘƴƛƭƛ ŀ ŘƻǎłƘƭƛ ǾŠƪǳ сл ƭŜǘΦ 2ŜǎǘƴŞ ǇǊƻƘƭłǑŜƴƝ 

ōȅƭƻ ŘƻƭƻȌŜƴƻ ƪ ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ŘƻǘŀŎƛ ƧƛȌ Ǿ ǊƻŎŜ нлмф ŀ нлнлΦ Yƭǳō ŘƻƭƻȌƛƭ ǎǾŞ ǾȅƧłŘǌŜƴƝ ŀ 

ƻŘǻǾƻŘƴŠƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ƴŀ ǾȇǑŜ ǳǾŜŘŜƴŞƘƻ ǘǊŜƴŞǊŀ ς ƧŜ ǎƻǳőłǎǘƝ ƴŀǎƪŜƴƻǾŀƴŞ ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ŘƻǘŀŎƛΦ 

Místopředseda Komise sportovní vyzval přítomné, aby se vyjádřili k navrženým částkám, se 

kterými všichni souhlasili.  Následovalo hlasování o částkách. 

Komise sportovní, jako iniciativní a poradní orgán, doporučuje Radě města Tišnova 

přidělit finanční prostředky v rámci podaných žádostí o dotace v dotačním programu 

Podpora trenérů mládeže za I. pololetí, a to dle výše uvedené tabulky. 

 

 

Hlasování:   7/0/0     (pro/proti/zdržel se)                              Usnesení  bylo přijato. 



 

 

Ad 2)  

 

Různé: 

a) Vyhlášení ocenění „Sportovci města Tišnova za rok 2020“ - členové komise na 

doporučení Rady města Tišnova diskutovali nad přesunutím termínů vyhlášení 

Sportovců města Tišnova za rok 2020, a to s ohledem na velké množství plánovaných 

akcí v měsíci září a říjnu. Členové komise navrhli přesunout termín z pondŊl² 20. 9. 

2021 v 18:00 hod., kdy by se nejen vyhl§sili nominovan² za rok 2020, ale tak® by se 

pŚedala ocenŊn² jiģ nominovanĨm sportovcŢm za rok 2019, na listopadové datum, 

konkrétně na pondělí 8. 11. 2021 v 18:00 hod. 

 

Komise sportovní, jako iniciativní a poradní orgán doporučuje Radě města Tišnova 

vyhlásit nominace pro ocenění „Sportovci města Tišnova za rok 2020 a předat ocenění 

za již vyhlášené nominace sportovců za rok 2019 v termínu 8. 11. 2021 v 18:00 hod. 

 

 

Hlasování:   7/0/0     (pro/proti/zdržel se)                              Usnesení  bylo přijato. 

 

 

Porovnání poskytnutých finančních prostředků (v Kč) 

Název klubu 
2018 2019 2020 návrh 2021 

1. 1. – 30. 6. 1. 1. – 30. 6. 1. 1. – 30. 6. 1. 1. – 30. 6. 

Tělocvičná jednota Sokol Tišnov 49 900 64 850 46 900 11 900 

Table Tennis Club Koral Tišnov, z.s. 26 000 27 000 17 300 8 100 

Amatérský fotbalový klub Tišnov, z.s. 21 900 26 800 32 800 42 600 

Sportovní klub Basketbal Tišnov, z.s. 43 700 53 200 49 600 31 700 

Atletický klub AK Tišnov, z.s. 20 400 16 900 6 900 5 700 

Sportovní klub Tenis Tišnov, z.s. 48 000 47 700 49 600 29 000 

Celkem 209 900 236 450 203 100 129 000 



b) Členové komise, s ohledem na skutečnost, že ne vždy se mohou členové sejít fyzicky, 

a s ohledem na „dobrou praxi“ získanou v době pandemických opatření, dali podnŊt 

k zapracov§n² moģnosti prŢbŊhu jedn§n² komis² i formou on-line prostŚednictv²m 

elektronick® platformy, do Jednac²ho Ś§du komis² Rady mŊsta Tiġnova.  

 

c) Místopředseda komise pověřený vedením jednání Rostislav Černoch otevřel další bod 

různého, a to projedn§n² podnŊtu, kterĨ byl zasl§n Ministerstvo vnitra (MVĻR) 

k posouzen² z§konnosti postupu pŚidŊlov§n² dotac², který zaslala nepodepsaná osoba, a 

na jehož základě započalo prošetřovat Ministerstvo vnitra dotační titul Podpora 

trenérů mládeže. V diskusi byla připomenuta geneze, kdy v debatě na ZM v prosinci 

2020 vznesl dotaz zastupitel Křehlík a právník města mu na místě odpověděl. Město 

pak požádalo o právní názor Svaz měst a obcí, který konstatoval, že stávající postup 

není v rozporu se zákony. Mezitím přišel na město anonymizovaný podnět z MVČR, 

zda se nejedná o nezákonné poskytování dotací. Na ZM v červnu 2021 určila 

debatující ze strany zelených, že za tímto anonymizovaným podáním je zastupitel 

Křehlík. Ministerstvo vnitra se k danému podnětu vyjádřilo v tom smyslu, že se 

přiklání k právnímu názoru, že smlouvy uzavřené za II. pololetí v rámci dotačního 

programu „trenéři“ mělo schvalovat zastupitelstvo, a že obě pololetí se měly sečíst, 

samo však do již uzavřených smluv zasahovat nebude a přesouvá vše na krajský úřad. 

Je tedy k dispozici několik právních výkladů, které se rozcházejí. Rozhodnout, čí 

právní názor je správný, však může pouze soud. V případě, že by postup města byl 

shledán jako nesprávný, pak by sportovní kluby, které měly dotace vyšší než 50 tis. 

v daném roce, vracely tyto částky. 

Dotační program „Podpora trenérů mládeže“ funguje pro sportovní kluby již od roku 

2015. Cílem dotačního titulu je podpořit trenéry dětí a mládeže pracujících zpravidla 

zdarma nebo za velmi malý honorář ve sportovních klubech, kteří obětují svůj volný 

čas pro rozvoj nejen pohybových dovednosti a i pro celkový zdravý rozvoj malých 

sportovců. Trenéři učí svoje svěřence věcem, které budou v budoucím životě 

potřebovat.  Učí je disciplíně, pomáhají budovat sociální vazby, motivují v nich 

náboj týmového hráče, schopného vzájemně, efektivně a hlavně 

rychle spolupracovat v zájmu celku, jsou pro děti často přirozenými vzory, díky 

kterým pak lépe přijímají a respektují autority i v životě. Po celou dobu existence 

dotačního titulu se vyplácely finanční prostředky pro trenéry za I. pololetí (I. – VI.) a 

za druhé pololetí (IX. – XI.) zvláště a nikdy se částky za obě pololetí kalendářního 



roku nesčítaly, tudíž zpravidla nepřesáhly částku 50 tisíc Kč a rozhodnutí o jejich 

přidělení poléhalo radě města. Tento postup je také podpořen stanoviskem právní 

poradny Svazu měst a obcí.  

Členové komise diskutovali a vyjadřovali se k výše uvedené problematice a 

k vzniklým organizačně-technickým problémům, když budou muset všechny smlouvy 

po sečtení I. a II. pololetí projít procesem – doporučení komise, rozhodnutí rady, 

rozhodnutí zastupitelstva, a to s ohledem na skutečnost, že stávající dotační titul je 

nastaven do 30. 11. a k zadministrování a vyplacení finančních prostředků do konce 

kalendářního roku zbývá velmi malý časový prostor. Jako host vystoupila i paní 

Zhořová z pozice předsedkyně Kontrolního výboru, kdy chtěla zavnímat názory 

Komise sportovní k této problematice. 

Všichni se jednohlasnŊ shodli na potŚebnosti a zachov§n² dotaļn²ho titulu a vyj§dŚili 

podŊkov§n² mŊstu Tiġnovu za finanļn² podporu tren®rŢ. Dále členové navrhli úpravu 

dotačního titulu pro rok 2022 a další, takovou, že by se rozšířilo druhé pololetí o měsíc 

prosinec a žádosti dotace, jejich administrace, vyjádření komise, rady a zastupitelstva 

a následné podpisy a proplacení smluv, by proběhly v lednu a únoru následujícího 

kalendářního roku, tak aby na vše bylo dostatek času. Tajemnice komise upozornila na 

skutečnost, že ses bude jednat o další rozpočtové období a je nanejvýše důležité, aby 

se k t®to skuteļnosti a moģnosti vyj§dŚila vedouc² Odboru finanļn²ho Ing. P. JŢzov§.  

 

Komise sportovní doporučuje Radě města Tišnova zachovat dotační titul „Podpora 

trenérů mládeže“, a to ve formě I. pololetí (I. – VI.) a rozšířit II. pololetí o měsíc 

prosinec (IX. – XII.), tak, aby žádosti o dotace byly podávány v lednu následujícího 

kalendářního roku.  

Hlasování:   7/0/0     (pro/proti/zdržel se)                                Usnesení bylo 

přijato. 
 

 

 

Předpokládaný termín dalšího jednání Komise sportovní – bude upřesněno. 

 

 

Zapsala: D. Švecová     Schválil:  Rostislav Černoch 



Příloha 

 


